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Protokoll styrelsemöte nr 2 2020/2021

Datum: Söndagen den 14 juni
Plats: Hjortstigen 67, Dalarö

Närvarande: Thomas Richter, Oskar Levin, Inga-Lill Carlberg, 
                      Yngve Sterner, Kennet Becker (via video)
                      
Frånvarande: 

Dagordning

1. Mötet öppnas 

Mötet öppnades av ordförande Thomas Richter. Kennet närvarande via videolänk.

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll

Protokollet från styrelsens möte den 16 maj 2020 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ekonomi

Oskar berättade att Samfälligheten idag har 116 300 kronor i kassan. Vi har ännu inte fått in 
pengarna för försåld flis om ca 32 000 kronor.

Han meddelade vidare att utskick av fakturor samt protokoll från årsmötet kommer att 
skickas ut till medlemmarna före den första juli. Utskicket kommer även innehålla en 
uppmaning till medlemmarna om att anmäla sig för att få email när ny information lagts upp 
på samfällighetens hemsida. 

5. Genomgång av styrelsens aktivitetslista

Styrelsen gick igenom aktuell aktivitetslista och diskuterade prioritering och tidssättning. 

Styrelsen tog följande beslut:

Styrelsen kommer att fokusera på att jobba vidare med de ärenden som finns på 
aktivitetslistan men som ännu inte kunnat slutföras. 

1. Stormfälld skog: Entreprenören som har anlitats har ännu inte haft tid att hantera 
samfällighetens stormfällda skog. Styrelsen kommer fortsätta att stöta på för att få 
detta arbete utfört.

2. Utökad belysning på Malmen: Styrelsen har konstaterat att det blir för dyrt att sätta 
upp elbelysning runt Malmens vägar och kommer nu att undersöka om det går att 
sätta upp ett antal enstaka solcellslampor istället.

3. Utdikning runt Malmens vägar: Denna utdikning skulle medföra problem med ett 
antal pumpföreningars vattenledningar som ligger på flera ställen runt Malmen. 
Styrelsen kommer därför att undersöka om utdikningen kan begränsas till de 
vägsträckor där problem med översvämning kan uppstå.
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4. Stenpir vid badet: Det har ännu inte varit möjligt att upprätta en stenpir som 
förhindrar sanden att flyta iväg. Detta pga svårigheter för entreprenören att komma 
fram vid lågt vattenstånd. Styrelsen kommer fortsätta att arbeta för en lösning på 
detta.

Styrelsen diskuterade också de email som kommit in från medlemmar angående 
vildsvinsplågan.

Styrelsen tog följande beslut:

 Thomas Richter kommer att hålla fortsatt kontakt med kommunen och uppmana till 
avskjutning av fler vildsvin

 Oskar Levin kommer att ta fram en ritning på en konstruktion att ställa soptunnan i 
som har visat sig hålla emot vildsvinsattacker. Denna ritning kommer att läggas ut på 
samfällighetens hemsida som tips för medlemmarna. 

6. Övriga frågor

Styrelsen tog följande beslut:

 Pga Covid-19 kommer inget midsommarfirande att anordnas detta år. Thomas 
kommer att sätta upp meddelande på anslagstavlorna om att midsommarfirandet är 
inställt.

 För att kunna bli mer aktiv med att sätta upp information till medlemmarna på 
samfällighetens anslagstavlor kommer en maskin för att plasta in papper inköpas.

7. Nästa möte

Nästa möte hålles den 16 augusti hos Thomas Hjortstigen 52. 

8. Mötet avslutas

Mötet avslutades och Thomas tackade för ett väl förberedda åtgärdspunkter samt ett bra och
engagerat möte.

Vid protokollet Justerat

------------------------------ -----------------------------
Inga-Lill Carlberg Thomas Richter
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